
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   

te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis z 11. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  
 
Cheb, nám. Jiřího z Poděbrad, restaurace Hvězda, 19. listopadu 2021 od 17:00 hodin. 
 
  
Přítomní:  JUDr. Krabička, p. Remža, p. Kožený, sl. Slezáková 
Hosté: Bc. Krejčová, p. Veber 
Omluveni: p. Kropáček, Ing. Maixner,  
 
JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva. 
 
1) Kontrola plnění úkolů: 
JUDr. Krabička zhodnotil plnění stávajících úkolů. Kdy uvedl, že úkoly se průběžně plní. 
Dotace ve výši 94.000Kč: na soutěže probíhají. 
Předsednictvu navrhuje po inventuře odepsat staré vzduchové zbraně pro jejich stáří a nefunkčnost. 
 
a) Stěhování sekretariátu: 
Stěhování proběhlo, není zde problém. Prostory v KH byly předány majiteli nemovitosti, v KH není 
žádný dluh 
 
b) Placení odvodů:  V současné době nemá  za rok 2021 zaplaceno 13 p.s. 
 
c) Návrh změn pro udělování čestných titulů – dodavatel směrnice ke schválení na VV. 
 
d) Návrh směrnic pro trenéry a stále zpracovává. Úkol: Zpracovat a předložit návrh směrnice do 
příštího zasedání předsednictva, odpovídá Tomáš Kožený a Blanka Slezáková. 
 
2) Příprava zítřejšího jednání VV. Toto bude na sekretariátu AVZO v Chebu od 10:00 hodin. Jednání 
povede p. Kožený, zápis provede Bc. Krejčová. 
 
a) Plán příštích jednání předsednictva: 
červen a listopadu 2021 jednání předsednictva v Chebu 
březen 2021 při Chomutovská vzduchové republice. V sobotu. 
V září 2021 při konání STO ve Strážnici 
 
b) Rozpočet na rok 2021 
V návrhu nejsou uvedeny dotace pro rady odborností v celkové výši 60.000Kč 
 
c) Bude projednán návrh na likvidaci p.s., které do současné doby neuhradily odvod za rok 2021. Dále 
další p.s. žádají sami o likvidaci, jako např. Jáchymov (ATOM) a navíc AVZO Břeskač. 
 
d) Projednání směrnice o udělování Čestných titulů – návrh na rozšíření i pro p.s. a aby je mohlo 
udělovat i předsednictvo. Čestné tituly pro p.s. by se se mohly finančně ohodnotit jako dotace od z.s., 
popř. jako peněžitý dar. 



 
3) Majetkové záležitosti: 
Projednání návrhu p.s. Chrastava – předsednictvo navrhuje VV tuto žádost zamítnout (hlasování pro 
schválení žádosti: 0, proti 4, zdržel se: 1), neboť žádají zakoupení těchto stavů pro svůj p.s. Návrh by 
mohl být podán pro zakoupení do majetku našeho z.s. a poskytnout p.s pouze jako zápůjčku. Dále 
předsednictvo konstatuje, že z důvodu opatření COVID 19 nebylo provedeno vyhodnocení užívání 
této techniky zapůjčené na p.s. Chomutov. Vyhodnocení bude provedeno v MČR AVZO  
Celkový dluh p. Havelky je 480250Kč, stále platí nepravidelně, byť má k dnešnímu dni dluh na 
splátkách cca 50tis. Kč. 
 
4) Dotace 
a)  od Ministerstva obrany: 
Soutěže stále probíhají a účty se předávají průběžně na sekretariát. Ještě se připravuje  jedna soutěž a 
celá částka bude vyúčtována. 
Byla vyhlášena dne 18.7.2021 další dotace od Ministerstva obrany na rok 2022 o kterou jsme nestihli 
požádat, pro její brzké vyhlášení. 
 
Úkol pro sekretariát: Sledovat na www stránkách Ministerstvu obrany a Národní sportovní agentury 
vyhlášené dotační programy a o těchto informovat předsednictvo a předsedu. 
 
Termín plnění: průběžně. 
 
b) Dotační program: Můj klub 
Dotační program je již vyhlášen s termínem k podání do 30.11.2021 
 
c) Dotační program: Práce s mládeží 
Žádá vždy z.s. za celé AVZO. V letošním roce jsme ji nedostali. Z tohoto se v minulosti hradily STO, 
dětské tábory a další akce pro děti a mládež dle rozhodnutí Rady dětí a mládeže. 
 
5) Organizační záležitosti: 
Zhodnocení soutěže STO z 18.9.2021.  
Městský soud v Praze náš vyzval k rozhodnutí k likvidaci jednoho p.s. a pokud tak neprovedeme, tak 
nám bude udělena pokuta, neboť tento p.s. neboť nemá statutárního zástupce, sídlo a má dluhy a 
neposílá na soud účetní závěrky. 
Na sekretariátu jsou k zapůjčení 5ks vzduchových pušek zn. Slavie 631 a 1ks dalekohledu.  
Od 1.1.2023 bude povinností všech p.s. a z.s. mít založenou datovou schránku.  Úplný výpis úplného 
skutečného vlastníka pro poskytnutí dotace lze získat pouze 4 způsoby. Doporučujeme při zakládání o 
založené datové schránky žádat o zasílání upozornění e-mailem, což je bezplatné a ne prostřednictvím 
SMS, kdy se zde se každý úkon platí. Zřízení ISDS je bezplatné. 
 

6) závěr 

JUDr. Krabička dnešní jednání ukončil ve 21:15 hodin. Příští jednání předsednictva je naplánováno na 
březen 2022, dle konání MČR ze vzduchových zbraní, termín upřesní B. Slezáková. 
 

Zapsala:  
Ivana Krejčová 
                  
                      JUDr.  Vítězslav Krabička      
        předseda                      


